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Protokół nr 13/19 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 29 października  2019  roku 
 

Na ogólną liczbę 10 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 8, zgodnie 
z załączoną listą obecności  
 
W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Hanka Gałązka 
2. Alicja Konopka 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenia nr 293/19 z 26.09.2019, Nr 298/19 z 30.09.2019,  Nr 301/19 

z 01.10.2019, 308/19 z 16.10.2019). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w WPF na lata 2019 – 2034 /druk nr 273, 273/1, 273A z autopoprawką/ 

 b) zmian w budżecie na rok 2019 /druk nr 276, 276/1, 276B/ 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w  sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 2020 rok / druk nr 274, 274A/ 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 
275, 275A/ 

b) w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej do kosztów  1 

wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk nr 

275, 275B/ 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia stawek podatków od nieruchomości na 2020 rok /druk nr 
259, 259A/ 

b) w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2020 
rok   /druk nr 259, 259B/    

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2020 rok /druk nr 259, 259C/ 

7. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie wysokości podatku rolnego i leśnego 

na 2020 rok/druk nr 282/ 

8. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Marianna 

Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji. Następnie  poprosiła o uwagi do  porządku.  

Komisja zaproponowany przez Przewodniczącą porządek posiedzenia przyjęła 

jednogłośnie. 
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Ad. 1 

Przewodnicząca  poprosiła o uwagi do protokołu nr 12/19 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z poprzedniego posiedzenia członkowie 

komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca wprowadzając do tematu poprosiła o 

uwagi do zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Radny Dariusz Domasiewicz poprosił o wyjaśnienie w dz. 801854 kwoty 1.300 

tys. zł  dotacji dla  jednostek oświatowych. 

Prezydent Andrzej Stypułkowski odpowiadając wyjaśnił, że dotyczy to dotacji 

dla szkół niepublicznych.  

Skarbnik Miasta dodała, że jest to przesunięcie tylko między pozycjami, w 

ramach tego samego budżetu.  

Radny Dariusz Domasiewicz kontynuując poprosił o wyjaśnienie środków na 

oświetlenie, czy jest to na uzupełnienie, czy wymiana i gdzie.  

Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że jest to i na wymianę i uzupełnienie 

w mieście.  

Radny Andrzej Podsiadło prosi o wyjaśnienie kwestii 120 tys. zł na 

funkcjonowanie lodowiska, na co te środki, jest to wysoka kwota.  

Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że jest to na  funkcjonowanie 

lodowiska. MOSiR takich środków nie ma w budżecie, ponieważ nie przewidywał tego 

zadania, ale Prezydent polecił zorganizowanie lodowiska, ponieważ jest duże 

zainteresowanie lodowiskiem. Dodała, że są to środki na dzierżawę lodowiska i 

wszystkiego, co jest z tym związane. Następnie odczytała wniosek MOSiR. 

Radny Andrzej Podsiadło zabierając głos zwrócił uwagę, że we wniosku do 

Rady jest tylko wymieniona kwota, a nie jest opisane, na co te środki będą potrzebne. 

Radni również powinni posiadać taką wiedzę, by móc udzielać wyjaśnień 

mieszkańcom.  

Prezydent Andrzej Stypułkowski odpowiadając wyjaśnił, że po to uczestniczą w 

posiedzeniach, aby wyjaśniać wątpliwości.  

Skarbnik Miasta dodała, że zawsze są gotowi udzielać radnym wszystkich 

wyjaśnień i zapraszają do siebie.  

Radny Ireneusz Waldemar Cieślik zabierając głos w dyskusji prosi o 

wyjaśnienie kwestii dotacji celowych dla MPGKiM na zakup instalacji świetlnych. 

Zauważył, że w chwili obecnej miasto posiada tyle  świątecznych instalacji świetlnych, 

czy  Dyrektor ma zamiar remontować te zepsute. 
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Dariusz Brakoniecki – Dyrektor MPGKiM odpowiadając wyjaśnił, że zamierzają 

remontować i zakupić nowe elementy świetlne.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 7 

głosami za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 - 2034. 

Następnie Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych 

i  1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2019. 
 

Ad. 4 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

 Skarbnik Miasta uzupełniając wniosek dodała, że CIS będzie finansował się z 

pieniędzy  z dotacji, jednak w związku z tym, że jest to kontynuacja, rozwój CIS. 

Obecny CIS był tworzony w ramach projektu, a w związku z trwałością tego projektu 

miasto jest zobowiązane i mieć gotować i realizować  wskaźniki, które były w ramach 

tamtego projektu. Podkreśliła, że nie przewidują  dużych wydatków, jednak są 

zobowiązani zapewnić taka gotowość, „symbolicznie” zaplanowano więc koszty. 

Ponadto CIS musi wypracować 50% tych kosztów, ponieważ miasto może 

dofinansować tylko w 50%. Zostaną zatrudnione dwie osoby.  

Radny Ireneusz Waldemar Cieślik zabierając  głos zwrócił uwagę, że skoro mają być 

zatrudnieni fachowcy, a każdy fachowiec ceni się, ma obawy, czy uda się takie osoby 

zatrudnić.  

Przedstawiciel CIS wyjaśniła, że chodzi o zatrudnienie osób, które są 

długotrwale bezrobotne poza rynkiem pracy, które bardzo trudno jest skłonić do tego, 

aby na rynek pracy wróciły. Osoby ter zostaną zatrudnione w roku przyszłym. 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 

głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w Łomży na 2020 rok 
 

Ad. 5 a, b 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Skarbnik Miasta uzupełniając wniosek dodała, że Prezydent  proponuje niższe 

stawki dotacji, niż te, o które wnioskowało przedsiębiorstwo, ale trochę wyższe, niż w 

roku bieżącym.  

Dariusz Brakoniecki – Dyrektor MPGKiM dodał, że przedsiębiorstwo 

zawnioskowało o kwotę, która kompleksowo rozwiązałaby problem w zakresie 

dofinansowania z tytułu nieściągniętych opłat za czynsze. Rozumiejąc  sytuacje 

finansową miasta przyjmują propozycje Prezydenta Miasta, która  wystarczy 

przedsiębiorstwu na funkcjonowanie w roku przyszłym.  
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Przewodnicząca zabierając głos, poprosiła o sprawdzenie budynku przy ul. 

Sosnowej, czy jest zamieszkały. 

Radny Dariusz Domasiewicz zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, co dalej z 

budynkiem przy ul. Wesołej.  

Dariusz Brakoniecki – Dyrektor MPGKiM odpowiadając wyjaśnił, że 

rozwiązaniem jest przekazanie, odsprzedanie  tego budynku wojsku.  

W dalszej dyskusji przedyskutowano kwestię możliwości ściągalności 

zaległości czynszowych.  

Radny Marek Dworakowski zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, czym różnią 

się  te stawki dotacji jednostkowej do 1 m2 na dofinansowanie remontów gminnych 

lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących części wspólne we Wspólnotach 

Mieszkaniowych – 18 zł/m2 i stawki dotacji jednostkowej do 1 m2 na remonty budynków 

będących w 100% własnością gminy – 5 zł/m2. 

Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że bardziej zdewastowane są zasoby 

miasta, wspólnoty mieszkaniowe więcej robią i udział miasta jest wówczas, gdy 

wspólnota wygospodaruje swoją część. W przypadku zasobów miasta, miasto samo 

decyduje co i w jakim zakresie będzie wykonywało.   

Dariusz Brakoniecki – Dyrektor MPGKiM odpowiadając dodał, że jeżeli Rada 

zdecyduje, aby ta stawkę na budynki miasta podnieść, to z przyjemnością to przyjmie. 

Dodał, że jeżeli chodzi o zasoby miasta, to w większości są to lokale w najgorszym 

stanie, w wielu przypadkach są też problemy prawne wynikające z tego, że niektóre 

lokale są w budynkach prywatnych, a miasto tylko nimi administruje. Poinformował 

również, że w wielu przypadkach remont takich budynków jest wiele droższy, niż 

wybudowanie nowego. Odpowiadając radnemu Cieślikowi poinformował, że czujki 

czadu są zainstalowane we wszystkich zasobach miasta, gdzie są piece i w roku 

przyszłym będą wymieniane. Podłączenie budynku do c.o. wiąże się z dużymi 

kosztami. Rozwiązaniem może być zaciągnięcie pożyczki w NFOŚ na 

termomodernizację i MPGKiM może  o takie środki wnioskować.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 

głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży 

Radny Dariusz Domasiewicz zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, z czego 

wynika zmiana terminu przekształcenia MPK w spółkę.  

Janusz Nowakowski – Dyrektor MPK odpowiadając zwrócił uwagę, że w 

uchwale nie było określonej  daty i z tego powodu nie było przyśpieszenia działania. 

W chwili obecnej okazało się jednak, że należy to zrobić, ponieważ pojawiły się różne 

okoliczności.  

Skarbnik Miasta uzupełniła, że w momencie składania wniosku cały czas Urząd 

Marszałkowski niczego nie kwestionował. Potem okazało się, że problemem jest to, iż 

MPK jest zakładem budżetowym, a nie spółką. Spowodowało to, że należy 

przyśpieszyć działania, będzie nowy konkurs, wniosek będzie składany w styczniu  i 

trzeba podać datę, kiedy MPK będzie Spółką. Prace należy więc przyśpieszyć. 

Podkreśliła, że po podjęciu  uchwały nie było zaniechań, działania były prowadzone.    
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Janusz Nowakowski – Dyrektor MPK potwierdził, że w momencie składania 

wniosku nikt nie zarzucał, dopiero wątpliwość  pojawiła się później  i dotyczyła tego, 

że być może w trakcie, jak będzie przekształcany zakład budżetowy w spółkę, gdy 

będzie zaawansowana praca, przyjdzie kontrola z zewnątrz i może zarzucić różne 

historie i to może być powodem do zwrotu środków, bo będzie ocena, że miało to 

istotny wpływ na proces finansowania. Stąd też, za przyzwoleniem Urzędu 

marszałkowskiego doszli do wniosku, że szybko przekształcają MPK i składają 

wniosek.  

Więcej uwag nie zgłoszono, Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy 

braku przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej do kosztów  1 

wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży. 
 

Ad. 6 a, b, c 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, 

przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie określenia stawek podatków od nieruchomości na 2020 rok. 

 Następnie Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych 

i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2020 rok  

Następnie Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych 

i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok 
 

Ad. 7 
 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, 

przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała proponowane 

wysokości podatku rolnego i leśnego na 2020 rok. 
 

Ad. 8 

W sprawach różnych   problemów nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                Przewodnicząca 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              

              Marianna Jóskowiak 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska  
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie zmian w WPF na lata 2019 - 2034 /druk nr 273, 273/1, 273A z 
autopoprawką/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2019 - 2034 /druk nr 273, 273/1, 273A z autopoprawką/  analizowała na 

posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz 

dyskusji, w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych i  1 

wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na 

lata 2019 – 2034. 

 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października  2019 r. 

 
 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 276, 276/1, 276B/ 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 276, 276/1, 276B /  analizowała na posiedzeniu 

w dniu 29 października  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w 

wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2019. 

 

 
                                                                                   Przewodnicząca 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
            Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 
Społecznej w Łomży na 2020 rok / druk nr 274, 274A/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 

2020 rok / druk nr 274, 274A/ analizowała na posiedzeniu w dniu 29 października a  

2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami 

za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Łomży na 2020 rok. 

 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie  ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 275, 
275A/ 
 
 

 
 Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 275, 275A/ analizowała 

na posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów 

oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i   

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży. 

 
 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej do kosztów  1 

wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk nr 275, 

275B/ 

 
 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej do kosztów  1 wozokilometra dla Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk nr 275, 275B/ analizowała na 

posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz 

dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i   

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej do kosztów  1 wozokilometra dla Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży. 

 
 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie  określenia stawek podatków od nieruchomości na 2020 rok /druk nr 259, 
259A/ 
 
 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie określenia 

stawek podatków od nieruchomości na 2020 rok /druk nr 259, 259A/ analizowała na 

posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz 

dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatków od 

nieruchomości na 2020 rok 

 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2020 rok  
/druk nr 259, 259B/    
 
 

 
   Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2020 rok /druk nr 259, 259B/   

analizowała na posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie 

materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych 

i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2020 rok.  

 
 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 

rok /druk nr 259, 259C/ 

 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok /druk nr 259, 259C/ 

analizowała na posiedzeniu w dniu 29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie 

materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych 

i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok. 

 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 29 października 2019 r. 

 
 
w sprawie wysokości podatku rolnego i leśnego na 2020 rok/druk nr 282/ 

 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie wysokości 

podatku rolnego i leśnego na 2020 rok/druk nr 282/ analizowała na posiedzeniu w dniu 

29 października a  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku 

głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała proponowane wysokości podatku rolnego i leśnego na 2020 rok. 

 
 

                                                                                 Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Marianna Jóskowiak 

 

 

 

 

 


